
Õilme Võro  

100m/200m jooks 

Isiklik rekord: 100m 11,81; 200m 24,00 

Treener: Tiina Torop 

Klubi: Võru KJK Lõunalõvi 

 Sul on huvitav hobi, tegutsed jumestajana. Kas see on see, millega pärast 

sportlaskarjääri lõppu edasi tegeled? 

See on kindlasti hobi, mis saadab mind edasi ka pärast sporditeed. Eks mitmed 

äriideed ning plaanid tulevikus on selle hobiga seotud, kuid samas on mul suur 

huvi ka oma eriala, majanduse vastu. Soov on tulevikus tööturul ka selles 

valdkonnas kanda kinnitada. 

 Kuidas tulla toime raskete perioodidega, vigastuste jms? 

Minu jaoks on kõige olulisem, et mind ümbritsevad inimesed (treenerid, 

perekond jne) raskematel perioodidel oleksid kõigest minuga toimuvast 

teadlikud. See tagab neile oskuse olla toeks. Veel on mulle keerulistel aegadel 

suureks abiks olnud tööl ja ülikoolis käimine. Vahel on hea sportlase rollist 

välja astuda ning mõtted mujale saada. 

 Milline on Sinu sportlastee kõige meeldejäävaim hetk? 

Meeldejäävamad hetked sporditeel on seotud õnnestumisega peale rasket 

perioodi. See tunne, kui vaatamata kõigele toimunule, suudan ma endast siiski 

parima anda ning see parim ületab ka minu enda ootusi. Olen spordis väga 

emotsionaalne ning õnnestumise korral valdab mind kirjeldamatu tunne. Ma 

hindan igat kordaminekut südamest. Usun, et seda on nii mõnigi 

kõrvaltvaataja tähele pannud, kuna positiivseid emotsioone on mul raske 

endale hoida. 

 Mis on Sinu lemmikraamat/lemmikfilm ja miks? 

Lemmikraamatuks on Christopher McDougall´i „Jooksjana sündinud“. See 

andis mulle sportlasena väga palju mõtteainet ning motivatsiooni ja tutvustas 

mulle jooksmise ürgset väge. 

 Kes on sportlane, kelle tegemistele maailmas enim kaasa elad või keda 

imetled? 

Kõige enam imetlen praegusel perioodil Ivana Španovic´i. Teda vaadates näen 

ma võimsat, väge täis jumalannat. Juba tema olek on see, mis mind alati 

innustab. 


